



友達光電 2024 年第四季中文法人說明會暨網路影音直播

日期: 2025 年 2 月 13 日 (星期四)

時間: 台灣時間下午 2 點 (GMT +8:00) (入場時間 1 點 40 分起)

地點: 台北茹曦酒店 5 樓斯賓諾莎廳(台北市松山區敦化北路 100 號)

講者:

彭双浪先生, 董事長暨集團策略長

柯富仁先生, 執行長暨總經理

陳建斌先生, 顯示策略事業群 資深副總經理

張博儀先生, 財務長

注意事項:

1. 本次法說會將以實體會議及網路影音直播方式進行。囿於座位有限，會議參加將採事前報名制，不接受現場報名。如遇報名額滿敬請多加利用網路影音直播。
2. 如欲參加實體會議之法人，報名方式：請於 **2025 年 2 月 3 日 5:00 pm 前** Email 至 IR@AUO.COM，並提供全名、職稱、法人名稱及聯絡電話。報名成功之確認函將於 **2025 年 2 月 10 日 7:00 pm 前**以電子郵件寄出。
3. 如欲觀看網路影音直播之投資人，則無需報名。
4. 持有確認函者請於 **2025 年 2 月 13 日 1:40 pm 準時**抵達會場，並務必攜帶確認函及名片等身分證明文件以便辦理入場手續。

網路直播:

http://irconference.twse.com.tw/2409_188_20250213_ch.mp4

法說會簡報資料:

https://www.auo.com/zh-TW/Investor_Conference/index

簡報資料將於電話會議開始前約 10 分鐘(約下午 1 點 50 分)開放下載。



AUO Corporation

(TWSE: 2409)

Q4 2024 Investor Conference and Live Webcast (Mandarin)

Date: February 13, 2025 (Thursday)

Time: 2:00 pm, Taiwan Time (GMT+8:00) [Please arrive on time at 1:40 pm]

Venue: ILLUMETAPEI Hotel, 5F Ballroom (No. 100 Section, DunHua N Rd, Songshan District, Taipei City)

Speakers:

Mr. Paul Peng, Chairman and Group Chief Strategy Officer

Mr. Frank Ko, Chief Executive Officer and President

Mr. James Chen, Senior Vice President of Display Strategy Business Group

Mr. David BY Chang, Chief Financial Officer

Pre-event registration is required:

1. We will be hosting the event both in a physical conference and via live webcast. We can only allow limited people to enter the venue due to seating space. If you do not get access to the venue, please watch live webcast instead.
2. For institutional investors who would like to attend the physical conference, please send email to IR@auo.com with your full name, job title, institution name and phone number to register by February 3, 2025, 5:00 pm. We will not accept on-site registration. If your registration is successful, you shall receive a confirmation email by February 10, 2025, 7:00 pm.
3. Please note that there is no registration required for watching live webcast.
4. Investors who receive a confirmation email will be granted access at the venue. Please arrive on time on February 13, 2025, 1:40 pm with printed-out confirmation email and name cards (or ID) for the registration process.

Live Webcast:

http://irconference.twse.com.tw/2409_188_20250213_en.mp4

Investor Conference Call Presentation Material:

https://www.auo.com/en-global/Investor_Conference/index

Presentation material will be available to download around 10 minutes prior to the conference call (around 1:50 pm).